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 Gdańsk, dnia 10.07.2023 

PROTOKÓŁ 

Z SESJI RADY DZIELNICY OSOWA nr XLIII/2023 

(stacjonarna)  

 

1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył sesję Rady Dzielnicy 

Osowa w dniu 29 czerwca 2023 r. (godz. 18.30). 

2. Na początku sesji Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa stwierdził prawomocność obrad. 

Obecnych 11 radnych + 17 gości (lista obecności w załączeniu). Radna Karolina Sumiła przybyła 

na sesję po głosowaniu nad porządkiem obrad. Radny Paweł Zarzycki był nieobecny w czasie 

głosowania nad Uchwałą nr XLII/107/2023. 

3. Radna Magdalena Wilczewska-Siwik wnosi o uzupełnienie porządku Sesji o dyskusję i głosowanie 

nad projektem Uchwały RDO w sprawie wniosku o przystąpienie do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Osowa - rejon Alei Kazimierza Jagiellończyka                            

i Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego (XLIII/107/2023) 

4. W wyniku głosowania zmiana porządku obrad została przejęta jednogłośnie. 10 głosów ZA;                    

0 przeciw i 0 wstrzymujących się.  

5. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa zaproponował włączyć powyższy punkty do porządku XLIII 

Sesji RDO. Punkty Porządku XLIII Sesji przyjmą odpowiednio kolejne numery: 

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Glosowanie nad wniesieniem do porządku obrad projektu Uchwały Nr XLIII/107/2023 w 

sprawie wniosku o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Osowa, rejon Alei Kazimierza Jagiellończyka i Trójmiejskiego Parku 

Krajobrazowego 

4. Dyskusja i głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

5. Dyskusja w sprawie zieleńca przy ul. Parterowej  

6. Dyskusja w sprawie hałasu wzdłuż linii kolejowej nr 201 

7. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego koncepcji 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Barniewice - rejon ulicy Mirandy w 

mieście Gdańsku (projekt uchwały nr XLIII/106/2023) 

8. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wniosku o przystąpienie do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa, rejon Alei 

Kazimierza Jagiellończyka i Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego (projekt uchwały nr 

XLIII/107/2023) 

9. Dyskusja w sprawie stanu realizacji zgłoszonych zadań podczas spaceru z Panią Prezydent 

Aleksandrą Dulkiewicz - podsumowanie spotkania ewaluacyjnego  
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10. Dyskusja w sprawie stanu przygotowań do festynu 'Osowskie Pożegnania Lata' oraz do 

obchodów 50-tych urodzin Osowej  

11. Dyskusja w sprawie stanu prac nad poprawą dojazdu do dzielnicy Oliwa oraz zmiany krańców 

linii autobusowych w dzielnicy Oliwa  

12. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy  

13. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa  

14. Wolne wnioski  

15. Zamknięcie sesji 

 

6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję w sprawie 

zieleńca przy ul. Parterowej. Liczne grono mieszkańców wyraziło swoje niezadowolenie                          

z realizacji projektu przy ulicy Parterowej, podnosząc argumenty m.in.: hałas, wycinka drzew, 

podkreślano zalety bogatego ornitologicznie terenu gdzie ma powstać tor rolkarski. Wg. 

mieszkańców projekt toru rolkarskiego w otulinie niskiej zabudowy nie stanowi spójnej koncepcji 

zabudowy w tym rejonie Osowy. Na argumenty mieszkańców odpowiadała pan Dyrektor 

Małgorzata Polan z DRMG. Przewodniczący Zarządu Bartosz Stefański wyjaśnił mieszkańcom 

genezę powstania toru, jak również omówił w dużym skrócie zasady Budżetu Obywatelskiego w 

którym de facto projekt toru rolkarskiego wygrał.  

7. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję w sprawie hałasu 

wzdłuż linii kolejowej na 201. Dyskusję rozpoczął Radny Paweł Zarzycki, który zreferował jaki jest 

aktualny stan sprawy. Następnie głos zabrali mieszkańcy apelując do Rady Dzielnicy Osowa o 

wsparcie finansowe potrzebne do przeprowadzenia badania hałasu. Przewodniczący Zarządu 

zabrał głos w sprawie ewentualnego wsparcia finansowego. Tegoroczny budżet RDO jest już 

rozdysponowany. Sprawa ewentualnego wsparcia będzie tematem przyszłych Sesji RDO.  

8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję nad projektem 

Uchwały RDO w sprawie stanowiska dotyczącego koncepcji miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Barniewice - rejon ulicy Mirandy w mieście Gdańsku 

(XLIII/106/2023). 

9. W wyniku głosowania przy 9 głosach za, "1" głosie przeciw oraz przy "1" głosie  wstrzymującym 

się RDO podjęła Uchwałę nr XLIII/106/2023 w sprawie stanowiska dotyczącego koncepcji 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Barniewice - rejon ulicy Mirandy w 

mieście Gdańsku. 
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10. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję nad 

projektem Uchwały RDO w sprawie wniosku o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Osowa, rejon Alei Kazimierza Jagiellończyka i Trójmiejskiego 

Parku Krajobrazowego (XLIII/107/2023) 

11. W wyniku głosowania przy 10 głosach „za”, "0" głosach przeciw oraz przy "0" głosach  

wstrzymującym się RDO podjęła Uchwałę nr XLIII/107/2023 w sprawie wniosku o przystąpienie 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa, rejon Alei 

Kazimierza Jagiellończyka i Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego. 

12. Następnie przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję                      

w sprawie stanu realizacji zgłoszonych zadań podczas spaceru z Panią Prezydent Aleksandrą 

Dulkiewicz. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, omówił działania 

poszczególne zgłoszone projekty i etap ich realizacji. 

13. Następnie przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję                      

w sprawie stanu przygotowań do festynu 'Osowskie Pożegnania Lata' oraz do obchodów 50-tych 

urodzin Osowej. Głos zabrała Radna Karolina Sumiła omawiając poszczególne aktywności 

podczas wydarzenia, stopień zaawansowania rozmów z poszczególnymi uczestnikami: firmy, 

stowarzyszenia, woluntariusze, food trucki etc. 

14. Następnie Przewodniczący Rady Dzielnicy Osowa, Waldemar Karpiński, otworzył dyskusję                     

w sprawie stanu prac nad poprawą dojazdu do dzielnicy Oliwa oraz zmiany krańców linii 

autobusowych w dzielnicy Oliwa. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, 

omówił obszernie zagadnienia związane z wyżej wymienioną tematyką. 

15. Kolejnym punktem Sesji było sprawozdanie z działalności Zarządu Dzielnicy Osowa. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, omówił działania Zarządu od 

ostatniej Sesji RDO. 

16. Sesja zakończyła się o godzinie 21.40 


